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A Dunaújvárosi Labdarúgó Szövetség elnökeként mindenekelőtt meg szeretném köszönni valamennyi 

támogatónknak azt a segítséget, ami nélkül elképzelhetetlen lett volna az a számtalan sportprogram, 

verseny, amik színesítik évek óta Dunaújváros és a városkörnyék amatőr bázisát. Természetesen a 

szövetség 7 bizottsága és DLSZ teamjének is jár a köszönet, hiszen társadalmi munkában végzik 

munkájukat. Nagyon büszkék lehetünk arra, hogy 2013-ban megkaptuk a "DUNAÚJVÁROSÉRT" díjat, 

mely elismerés és célkitűzéseket hozott a szövetség életében. 
 

Legfontosabb küldetésünk, hogy a szabadidő hasznos eltöltését szolgáló sportolást támogassuk, ehhez az 

eszközrendszert és az információs hátteret biztosítsuk. 
 

Sportolóink szervezett keretek között, mindennapjaikból kizökkenve ismerhessék meg az egészséges 

életmód, a sport és a közösségi érzés örömét.   
 

Évek óta megrendezett bajnoki sorozatok mellett, most már a legtöbb rendezvényünk országos hírűvé 

vált, de számunkra a legfontosabb a dunaújvárosi lakosok sportolásának megszervezése és ehhez 

szükséges létesítmény és személyi feltétel biztosítása. Bajnoki rendszerünkben több mint 1.200 játékos 

szerepel, valamint tornáinkon is több mint 2.000 fő vesz részt. Ezek a számok messze túlmutatnak sok 

Dunaújvárosnál lényegesen nagyobb létszámmal rendelkező város teljesítményén, melyre közösen 

lehetünk méltán büszkék. 
 

Szövetségünk a fejlődés érdekében folyamatosan megújul, és azon munkálkodik, hogy az amatőr sport 

újabb és újabb lehetőségeket biztosítson, ennek a keretében alakult meg 2018-ban a Gyermek- és Ifjúsági 

Bizottság is. Működésük sikeres rendezvényei - Ovi Foci, Suli Foci (Merényi Kupa mintájára) a Centrum 

Kupa pedig egy hiánypótló eseménysorozat volt. 
 

Fontos, hogy rendezvényeket egyre többen támogatják, hiszen a vállalkozók, a cégek és sok esetben 

magánszemélyek is szívesen állnak be mögénk, látva a sport iránti elkötelezettségünket és a jótékonysági 

akciónkat. A jótékonysági akcióink során az elmúlt évtizedben több mint 50 millió forint értékben 

jutattunk el forrásokat a megfelelő helyre. 
 

Legfőbb támogatónk Dunaújváros MJV Önkormányzata, mely minden évben biztosítja a forrást a 

működésünkre, továbbá a dunaújvárosi cégek, magánvállalkozók segítik a munkánkat, céljainkat. 
 

Fontos mérföldkőként, örömmel említem meg a DLSZ Aréna műfüves pályájának burkolat cseréjét, 

vízelvezető kiépítését valamint a folyamatos környezetének a karbantartását, megújítását. Terveinkben 

szerepel egy új kispálya megépítése a meglévő pálya mellé, valamint egy 2 részes konténeröltöző és 

vizesblokk telepítése is. 

 



 

 

 

Nagy örömömre szolgál a Játékvezetői bizottság célratörése, melynek eredményeképpen új és régi 

játékvezetőket láthatunk a mérkőzéseken. Az edzőtábor megszervezése ás a fiatalok képzésének 

elősegítése, közösségi programok építése is ezt a célt mutatja. 
 

Az elmúlt ciklus nagy eredménye a DLSZ team felállítása, mely a rendezvényeket segíti elő. 

Szakembereink azon tevékenykednek, hogy minél jobb körülmények fogadják a sportolókat. 
 

Ezek tükrében köszönöm a DLSZ CSALÁDNAK (elnökség, bizottságok, DLSZ team önkéntesei, 

játékvezetők, csapatvezetők, támogatók, pártolók) a rengeteg támogatást, köszönöm az elmúlt időszakban 

nyújtott segítséget MINDENKINEK! 
 

Szeretném, ha a következőkben is hasonlóan szép eredményekről tudnánk beszámolni és minél több 

dunaújvárosi lakos számára sportolást biztosítani. 

 

 

Dunaújváros, 2023. február 28.  Kalácska András DLSZ Elnök 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

 


